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BRM.0012.1.34.2019      Opole, 19 listopada 2019 r. 

 

 

 

 

 

Protokół nr 13/2019 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 19 listopada 2019 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w sali im. Karola Musioła w opolskim  

ratuszu i trwało od godz. 16.00 do godz. 17.15.                  

Posiedzeniu przewodniczył radny Sławomir Batko, przewodniczący Komisji.          

W chwili stwierdzania prawomocności posiedzenia Komisji uczestniczyło w nim 6 członków 

Komisji (radni: Sławomir Batko, Elżbieta Kurek, Jolanta Kawecka, Michał Nowak, Aleksander 

Iszczuk i Piotr Mielec). Po dotarciu radnego Tomasza Kaliszana w posiedzeniu łącznie udział 

brało 7 radnych.  

 

Listę obecności radnych członków Komisji oraz listę gości obecnych na posiedzeniu Komisji 

załącza się do protokołu. 

 

Komisja obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 12/2019 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola 

z dnia 15 października 2019 r. 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Opola (druk nr 438). 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2020 rok 

(druk nr 439). 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie rocznego ramowego 

planu sesji Rady Miasta Opola (druk nr 446). 

 

5. Rozpatrzenie wyników z przeprowadzonej kontroli (BRM.0011.3.2019) Prezydenta 

Miasta Opola w zakresie "Kontrola funkcjonowania stołówek szkolnych i jakości 

wyżywienia (rok szkolny 2017/2018)”. 

 

6. Sprawy różne 

a) Przyjęcie tematów do ramowego rocznego planu pracy Rady Miasta Opola na 2020 rok. 

 

 

Do 1. punktu porządku posiedzenia: 

 

Protokół nr 12/2019 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 15 

października 2019 r. został zatwierdzony bez uwag 6 głosami za (radni: Sławomir Batko, 

Aleksander Iszczuk, Elżbieta Kurek, Jolanta Kawecka, Piotr Mielec i Michał Nowak) przy 

braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się. 
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Do 2. i 3. punktu porządku posiedzenia: 

 

Łącznego wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Opola (druk nr 438) oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta Opola na 2020 rok (druk nr 439) dokonała Renata Ćwirzeń-Szymańska 

Skarbnik Miasta Opola. 

 

 Pytania do omawianych projektów uchwał zgłosili radni Tomasz Kaliszan i radny Sławomir 

Batko. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania radnych udzielili: Renata  Ćwirzeń–Szymańska Skarbnik 

Miasta Opola,  Agnieszka Radlak naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

w Urzędzie Miasta Opola, Piotr Rybczyński zastępca dyrektora Miejskiego Zarządu Dróg  

w Opolu, Małgorzata Stelnicka Zastępca Prezydenta Miasta Opola, Elżbieta Jezierska zastępca 

naczelnika Wydziału Administracyjno-Gospodarczego Urzędu Miasta Opola. 

 

Dyskusji nad omawianymi tematami nie było. 

 

Opinia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola 

z dnia 19 listopada 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola (druk nr 438). 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu 3 głosami za (radni: Aleksander Iszczuk, Jolanta 

Kawecka, Piotr Mielec), przy braku głosów przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących się (radni: 

Sławomir Batko, Tomasz Kaliszan, Elżbieta Kurek, Michał Nowak). 

 

 

 

Opinia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola 

z dnia 19 listopada 2019 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2020 rok  

(druk nr 439). 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu 4 głosami za (radni: Aleksander Iszczuk, Jolanta 

Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec), przy 1 głosie przeciwnym (radny Tomasz Kaliszan)   

i 2 głosach wstrzymujących się (radny Sławomir Batko i radny Michał Nowak). 
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Do 4. punktu porządku posiedzenia: 

 

 Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie rocznego ramowego planu sesji Rady 

Miasta Opola przedłożony na druku nr 446 przez Prezydenta Miasta Opola omówiła Ewa 

Statkiewicz naczelnik Biura Rady Miasta. 

 

Nie było pytań do omawianego tematu, nie było nad nim również dyskusji. 

 

Opinia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola 

z dnia 19 listopada 2019 r. 

 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie rocznego ramowego planu sesji 

Rady Miasta Opola (druk nr 446). 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu 5 głosami za (radni: Sławomir Batko, Aleksander 

Iszczuk, Jolanta Kawecka, Piotr Mielec i Michał Nowak), przy braku głosów przeciwnych  

i 2 głosach wstrzymujących się (radni: Tomasz Kaliszan i Elżbieta Kurek). 

 

Do 5. punktu porządku posiedzenia: 

 

Protokół kontroli BRM.0011.3.2019 w zakresie: „Kontrola funkcjonowania stołówek 

szkolnych i jakości wyżywienia (rok szkolny 2017/2018)” wraz z uwagami Prezydenta Miasta 

Opola i  Skarbnika Miasta Opola oraz korektę dwóch zaleceń przedstawił   z upoważnienia 

radnej Jolanty Kaweckiej  przewodniczącej zespołu kontrolnego, radny Aleksander Iszczuk 

członek zespołu kontrolnego. 

 

Pytania do protokołu kontroli zgłosił radny Michał Nowak, a odpowiedzi udzielił radny 

Aleksander Iszczuk oraz radny Sławomir Batko. 

 

W dyskusji nad omawianą kontrolą wypowiedzieli się radni: Aleksander Iszczuk, Michał 

Nowak, Sławomir Batko oraz Krystyna Dworecka zastępca naczelnika Wydziału Oświaty. 

 

Radni członkowie Komisji przystąpili do głosowania nad przyjęciem zaleceń pokontrolnych: 

 

 

1. Przygotować program (terminy i koszty) dostosowywania szkół podstawowych do 

samodzielnego prowadzenia stołówek w oparciu o rządowe dofinansowanie - do końca 

czerwca 2020 r. 

Za przyjęciem 1 zalecenia głosowało 7 radnych (radni: Sławomir Batko, Aleksander 

Iszczuk, Tomasz Kaliszan, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Michał Nowak). 

 

2. Przeanalizować lub zakończyć umowy z ajentami i rozpocząć prowadzenie stołówek 

samodzielnie przez szkoły, co umożliwi znaczne obniżenie cen posiłków - od nowego roku 

szkolnego. 
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Za przyjęciem 2 zalecenia głosowało 6 radnych (radni: Sławomir Batko, Aleksander 

Iszczuk, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Michał Nowak), przy 1 głosie 

przeciwnym (radny Tomasz Kaliszan) i braku głosów wstrzymujących. 

 

3. Systematycznie modernizować istniejące stołówki. 

 

Za przyjęciem 3 zalecenia głosowało 7 radnych (radni: Sławomir Batko, Aleksander 

Iszczuk, Tomasz Kaliszan, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Michał Nowak). 

 

4. Zaplanować w budżecie miasta na 2021 rok założenia minimum dwóch stołówek  

w szkołach podstawowych z jednoczesnym przygotowaniem dokumentacji tych prac do 

końca 2020 r. 

Za przyjęciem 4 zalecenia głosowało 7 radnych (radni: Sławomir Batko, Aleksander 

Iszczuk, Tomasz Kaliszan, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Michał Nowak). 

 

5. Przeprowadzić kapitalny remont w kuchni PLO nr II (instalacje i część sprzętów ma 40 lat), 

co pozwoli zwiększyć produkcję i umożliwi obsługę innych placówek za niższe opłaty 

wnoszone przez uczniów za obiad - projekt 2020 rok, remont 2021 rok. 

Za przyjęciem 5 zalecenia głosowało 7 radnych (radni: Sławomir Batko, Aleksander 

Iszczuk, Tomasz Kaliszan, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Michał Nowak). 

 

 

 Stanowisko Komisji Rewizyjnej  

z dnia 19 listopada 2019 r.  

z przeprowadzonej kontroli Prezydenta Miasta Opola w zakresie: 

Kontrola funkcjonowania stołówek szkolnych i jakości wyżywienia  

(rok szkolny 2017/2018). 

 

 

Komisja zapoznała się z protokołem kontroli oraz ustaleniami zespołu kontrolnego wraz 

z korektą dwóch zaleceń, uwagami Prezydenta Miasta Opola i Skarbnika Miasta Opola nie 

wnosząc uwag do przedłożonego materiału. Biorąc pod uwagę ustalenia zespołu wynikające 

 z czynności kontrolnych Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o wydanie na 

podstawie § 56 ust. 1 Statutu Miasta Opola następujących zaleceń pokontrolnych: 

 

1.  Przygotować program (terminy i koszty) dostosowywania szkół podstawowych do 

samodzielnego prowadzenia stołówek w oparciu o rządowe dofinansowanie - do końca 

czerwca 2020 r.; 

2. Przeanalizować lub zakończyć umowy z ajentami i rozpocząć prowadzenie stołówek 

samodzielnie przez szkoły, co umożliwi znaczne obniżenie cen posiłków - od nowego roku 

szkolnego;  

 

3. Systematycznie modernizować istniejące stołówki; 
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4. Zaplanować w budżecie miasta na 2021 rok założenia minimum dwóch stołówek  

w szkołach podstawowych z jednoczesnym przygotowaniem dokumentacji tych prac do 

końca 2020 r. 

 

5. Przeprowadzić kapitalny remont w kuchni PLO nr II (instalacje i część sprzętów ma 40 

lat), co pozwoli zwiększyć produkcję i umożliwi obsługę innych placówek za niższe opłaty 

wnoszone przez uczniów za obiad - projekt 2020 rok, remont 2021 rok. 

 

Powyższe podjęto w jednogłośnie w obecności 7 członków Komisji. 

Za głosowali radni:  Sławomir Batko, Aleksander Iszczuk, Tomasz Kaliszan, Jolanta Kawecka, 

Elżbieta Kurek, Piotr Mielec, Michał Nowak. 

 

Komisja Rewizyjna przedłoży Radzie Miasta Opola stosowny projekt uchwały w sprawie 

zaleceń pokontrolnych. 

 

 

Do 6. punktu porządku posiedzenia :  

a) Przyjęcie tematów do ramowego rocznego planu pracy Rady Miasta Opola na 2020 rok. 
 

W punkcie sprawy różne radny Sławomir Batko przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

przedstawił pismo Przewodniczącego Rady Miasta Opola dotyczące zgłaszania propozycji  

tematów do ramowego planu sesji Rady Miasta Opola na 2020 r. 

 

Radny Piotr Mielec zgłosił wniosek, aby przedłożyć propozycję tematu: „Dostęp 

mieszkańców Opola do świadczeń medycznych i opieki zdrowotnej na terenie miasta” jako 

temat sesji Rady Miasta Opola w miesiącu kwietniu 2020 r. 

 

 W dyskusji nad omawianym wnioskiem wypowiedzieli się radni: Piotr Mielec, 

Sławomir Batko, Aleksander Iszczuk, Jolanta Kawecka oraz Grzegorz Marcjasz Sekretarz 

Miasta Opola. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie propozycję zgłoszoną przez radnego 

Piotra Mielca. 

 

W jawnym głosowaniu Komisja Rewizyjna przyjęła powyższe głosami 5 radnych 

(radni: Sławomir Batko, Tomasz Kaliszan, Elzbieta Kurek, Piotr Mielec i Michał Nowak). 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

                 Radny Sławomir Batko 

 

 
 

Protokołowała: 

Ewa Statkiewicz 


